
Prosinecki: Dzeko powiedział mi, że odchodzi

News - ASRoma.pl

Dni Edina Dzeko w Romie są policzone. Roma i Inter negocjują od

dłuższego czasu, a być może już dogadały się w kwestii transferu

Bośniaka, szukając jedynie formuły, która zadowoli obydwa kluby, jeśli

chodzi o Finansowe Fair Play, jak było z Radją Nainggolanem.

Dziś potwierdzenie przyszło ze strony selekcjonera Bośni, Roberta Prosineckiego,

który udzielił wywiadu dla calcionapoli24 Live:

- Przyszłość Pjanica i Dzeko? Rozmawiałem z obydwoma. Pjanic zostaje w

Juventusie. Dzeko powiedział mi: "Odchodzę". Prawdopodobnie uda się do innej

włoskiej drużyny.

Słowa selekcjonera Bośni są uzupełnieniem wypowiedzi Dzeko, który nie potwierdził

przenosin do Interu, ale też temu nie zaprzeczył. Pytany po wtorkowym pojedynku z

Włochami o transfer do Mediolanu, odpowiedział:

- Nadal jestem graczem Romy, teraz myślę w końcu o wakacjach po długim sezonie,

potem zobaczymy.
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